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Записник са 56. седнице Управног одбора РНИДС
Одржане 30. јуна 2009. године са почетком у 17,30 часова.
Присутно је 8 од укупно 9 чланова УО, 1 у оставци:  Бошко  Радивојевић,  председник 
УО, Војислав Родић, Данко Јевтовић (поднео оставку у току четврте тачке), Симо Иванежа 
(поднео оставку у току четврте тачке) Слободан Марковић, Ненад Орлић, Јелена Опачић, 
и Бранислав Добросављевић, чланови УО.
Дејан Ђукић вд директора (без права гласа)

Дневни ред:

1. Договор о структури финансијског извештаја за публиковање; 
2. Договор око нивоа приватности РНИДС маилинг листи, нивоа слободе чланова УО 

у коришћењу информација са УО и враћање листи у рад;
3. Извештај комисије формиране да обави други круг разговора са кандидатима за 

директора;
4. Избор директора;
5. Одлука о висини накнаде вд директора; 
6. Кратак извештај са ICANN састанка у Сиднеју;
7. Разно.

Прва тачка: Договор о структури финансијског извештаја за публиковање; Управни 
одбор   је   дискутовао   о   структури   финансијског   извештаја   за   јавно   публиковање   и 
једногласно је закључено да је неопходно да се у најкраћем року достави на скупштинску 
електронску   листу   детаљан  финансијски   извештај   за   2008.   и   2009.   годину.  Ставке   у 
извештају ће бити груписане по пословима, а приказане по месецима.
Друга  тачка: Договор око нивоа приватности  РНИДС mailing листи, нивоа слободе 
чланова УО у коришћењу информација са УО и враћање листи у рад; Закључено је  да 
су  mailing  листе  Скупштине  и  Управног  одбора  затвореног  типа  и  намењене  дискусији 
чланова Скупштине, односно Управног одбора. Једногласно је донета одлука да се листа 
УО поново пусти у рад, а да се председници Скупштине предлоши да пусти скупштинску 
листу у рад. Вд директору, је дат задатак да састави кратак текст (тзв 'disclaimer') који ће 
аутоматски бити додат свакој послатој поруци на листама, а који ће учеснике у дискусији 
подсетити  о  нивоу  приватности  листи  и  могућим  законским  консеквенцама  нарушавања 
приватности.
Трећа   тачка:  Извештај   комисије  формиране   да   обави   други   круг   разговора   са
кандидатима за директора; Трочлана комисија, у саставу Јелена Опачић, Симо Иванежа 
и Бошко Радивојевић, формирана да обави други круг разговора са три најбоље рангирана 
кандидата   је  известила  УО  о  разговорима  које   је  обавила,  пре  свега  о  расположивости 
кандидата  и  очекиваном  платом.  Пре  преласка  на  наредну   тачку  дневног  реда,  избор 

http://www.rnids.rs/


директора,   разговарано   је   о   ситуацији   да   Управни   одбор   има   8   чланова,   а   у   новим 
Правилима фонда стоји да је за доношење одлуке потребно најмање 4 гласа, договорено је 
да се избор директора, по текућем конкурсу, изврши са најмање 5 гласова. 
Четврта   тачка:  Избор  директора;  УО   је   једногласно   донео   одлуку   да   се   о  избору 
директора гласа тајним путем. За директора је изабран Ненан Маринковић. Након гласања 
за   директора,   два   члана   УО   су   поднела   оставку:   Данко   Јевтовић   и   Симо   Иванежа. 
Једногласно је донета је одлука да се председници Скупштине предложи 5. септембар као 
датум  одржавања  ванредне  седнице  Скупштине  са  предлогом  дневног  реда:  Избор  свих 
чланова УО.
Пета тачка: Одлука о висини накнаде ВД директора; Једногласно је донета одлука да 
се  вд  директору  увећа   зарада  у  периоду  док  врши  функцију.  Зарада  вд  директора   је 
обрачуната тако што је плата директора за мај 2009. умањена за 20%.
Шеста тачка: ICANN meeting  делегација и припрема годишњег извештаја; 
Слободан Марковић је известио УО о састанку ICANNa одржаном у Сиднеју, о званичним 
контактима које је имао у вези извештаја РНИДС и испуњења одлуке Скупштине РНИДС 
да се од ICANNa тражи продужење живота .yu TLDa још две године. Очекивања су да би 
ICANN   могао   да   се   одреди   о   том   документу   на   састанку   у   септембру.   Извештај 
презентован   ICANNу   налази   се   на   следећем   линку: 
http://www.rnids.rs/files/reportTransitionYuRs.pdf
Седма  тачка:  Разно;  Дискутовано   је  о  пословном  простору  с  обзиром  да   је  од  стране 
власника отказан закуп пословног простора о ком се РНИДС сада налази. Договорено је да 
канцеларија прибави понуде за закуп простора претежно у пословним зградама од којих ће 
вд директор, уз консултацију са УО, изабрати најадекватнији простор за канцеларију.

Седница је завршена у 21,10 сати
У Београду 30.06.2009. године

    Записник водио                                                                               Председник УО
      Дејан Ђукић,                                                                                  Бошко Радивојевић
      вд директора 
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